

التاريخ: 25 مايو 2025 Date: 25 May 2025

رمز التداول:Trading Code: ASCO

Dear Shareholders and Market Participants,

Subject: Asyad Shipping Company SAOG Acquisition of Very Large Crude Carriers

Asyad Shipping Company SAOG is pleased to announce to its shareholders and the market the successful completion of the acquisition of two Very Large Crude Carriers (VLCCs) from Landbridge Universal Limited Company at a total value of USD 206 million.

This acquisition is in line with the company's fiveyear strategic plan for fleet expansion, which entails a planned investment of between OMR 885 million and OMR 1.04 billion.

Currently, the company is negotiating with the seller to agree on the final dates of delivering the two VLCCs vessels.

This announcement serves as an update to the disclosure published on the 30th of April 2025 on the Muscat Stock Exchange (MSX).

Best regards, Asyad Shipping Company SAOG الأفاضل المساهمين و المشاركين في السوق، الموضوع: إستحواذ شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.ع على ناقلات

المحدودة بقيمة ٢٠٦ مليون دو لار.

تود شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.ع إبلاغ مساهميها و السوق بأنها أكملت صفقة شراء ناقاتين للنفط الخام من شركة لاندبريدج يونيفرسال

تأتي هذه الخطوة متوافقة مع خطة الشركة لتوسيع أسطولها ضمن خطتها الخمسية، التي تهدف إلى استثمار ما بين ٥٨٥ مليون إلى ١,٠٤ مليار ريال عماني.

تُجرى في الوقت الراهن مفاوضات مع البائع بهدف تحديد الموعد النهائي لاستلام ناقلتي النفط الخام.

يأتي هذا الإعلان الحاقا للإفصاح المعلن عنه في تاريخ ٣٠ إبريل ٢٠ عنه في ورصة مسقط.



مع أطيب التحيات، شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.ع

Authorized Signatory

المخول بالتوقيع